
För att skapa bättre stabilitet i styrelsearbetet föreslår jag att styrelseledamöter väljs för två 
år i taget. Detta kräver en ändring av stadgarna, då paragraf 2 i kapitel 5 stadgar att 
styrelseledamöter väljs på ett år. Ändring av stadgarna kräver minst 2/3 majoritet, alternativt 
majoritetsbeslut på två efterföljande möten. Om årsmötet antar förslaget med minst 2/3 
majoritet, träder detta i kraft omedelbart och hälften av styrelseledamöterna kan då på 
innevarande årsmöte väljas på ett år och hälften på två år, för att därefter alltid utföra val på 
två år. Då styrelsen, förutom ordförande, konstituerar sig själv, finns ingen möjlighet att 
föreslå att kassör och sekreterare väljs olika år, men i det fall valberedningen har ett förslag, 
där dessa poster är namngivna, föreslår vi att den ena av dem väljs till styrelsen på två år 
och den andre på ett år. 
Ordförande väljs fortfarande på ett år. 
 
Jag föreslår därför årsmötet besluta: 
att stadgarna ändras till att val av ledamöter utförs för två år i taget, med hälften av 
medlemmarna valda vid varje stämma 
 
att om förslaget antas, årsmötet 2018 väljer hälften av styrelsemedlemmarna på ett år 
och andra hälften på två år 
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